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Hierbij leg ik u het voorstel voor van het lid Grashoff (GroenLinks) om het algemeen overleg Zesde 
Actieprogramma Nitraatrichtlijn, dat gepland staat op donderdag 16 november 2017 van 13:00 tot 
17:00, met een half uur te verlengen waarbij de spreektijd per fractie wordt uitgebreid met één 
minuut. Dit naar aanleiding van het NRC-onderzoek over mestfraude. In het voorstel wordt de totale 
spreektijd verlengd van 7 naar 8 minuten; de totale duur van het algemeen overleg wordt verlengd 
van 4 naar 4,5 uur.  

U wordt verzocht uiterlijk woensdag 15 november 2017 om 12:00 uur middels een allen 
beantwoorden op deze e-mail aan te geven of u met dit verzoek kunt instemmen. Spoedig daarna zal 
ik u informeren of het voorstel is aangenomen. * 
 
Met vriendelijke groet, 

Renée Konings 

Adjunct-griffier 

Vaste commissie voor Economische Zaken 

Tweede Kamer der Staten-Generaal 
 

 
*Toelichting 
De e-mailprocedure is geregeld in artikel 36, vierde lid, van het Reglement van Orde, luidende: 
4. Indien een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is, kunnen de leden van de commissie langs 
schriftelijke weg over dat voorstel besluiten. De voorzitter van de commissie beslist of een voorstel eenvoudig en 
spoedeisend van aard is. Het besluit, bedoeld in de eerste volzin, wordt genomen als ware de Kamer in voltallige 
samenstelling bijeen en zou zij stemmen als bedoeld in artikel 69, derde lid. Dit betekent dat in een e-
mailprocedure een voorstel is aangenomen indien het door een absolute Kamermeerderheid wordt gesteund. 
 
------------------------------------ 
 
Van: Ludwig, T.  

Verzonden: dinsdag 14 november 2017 16:09 

Aan: Commissie EZK 
CC: Grashoff, R. 

Onderwerp: Algemeen Overleg Nitraatrichtlijn 

 
Beste griffie, 
Rik Grashoff wil graag aan de EZ/LNV commissie voorleggen –gezien de recente onthullingen van 
dagblad NRC over grootschalige mestfraude- om het Algemeen Overleg Nitraatrichtlijn te verlengen 
met een half uur, waarbij ook uitbreiding van de spreektijd van de fracties met 1 minuut.  
Zou een emailprocedure kunnen worden opgezet? 
Alvast dank! 
Groet Tom 
 
Tom Ludwig 
Beleidsmedewerker Voedsel, Natuur, Circulaire Economie & Milieu 
GroenLinks Tweede Kamerfractie 

 

http://parlisweb/parlis/zaak.aspx?id=619ca043-2a0f-4696-af7d-10358ade416c&tab=1

